
【内贸】不锈钢201#材质厨具

产品名称 【内贸】不锈钢201#材质厨具

公司名称 揭阳市东山区磐东双胜五金厂

价格 1000.00/箱

规格参数 品牌:双胜
产品类别:烹饪勺
材质:不锈钢

公司地址 中国 广东 揭阳市 揭阳市东山区磐东乔西工业区
（即新华油站后）双胜五金厂

联系电话 86-06638823774 13682846144

产品详情

品牌 双胜 产品类别 烹饪勺
材质 不锈钢 产地 ----

企业介绍：

揭阳市东山区双胜五金制品厂，位于广东省揭阳市磐东乔西工业区，是一家专业生产不锈钢餐具厨具的
厂家。

在10多年的创新下，开拓进取的同时，更新技术和品种，以优质的产品和诚信的服务打造“双胜品牌”
诚心欢迎来样定制订货，热忱欢迎国内外客商莅临指导，携手共创美好未来！

揭阳市双胜五金制品厂愿意加强与各界客户的合作，建立互助双赢的业务关系为广东做出贡献，诚邀广
大中外客商真诚合作，在互惠的原则下携手共创美好明天！

本厂拥有较强的经济实力和技术力量，多年来为广东企业提高产品质量，不断吸收国内外的先进技术和
生产经验，贯彻坚持以精优取胜，诚信赢誉，以抓管理求效益，抓质量求发展，抓服务求信誉，为企业
的发展策略，竭诚欢迎各界朋友来临指导，来图来样加工制造，洽谈业务！

联系我们

厂名：揭阳双胜五金制品厂

地址：广东省揭阳市东山区磐东镇乔西工业区（新华加油站后）



网址：http://www.gdshuangsheng.com

业务部：林文锋手机：13682846144 qq：545118188

林丽纯手机：13413939988 qq：865087591

邮址：sales@gdshuangsheng.com

邮编：522000

jieyang of guangdong province the products factory of stainless greatly .is it a professional manufacturer producing
stainless steel products .

 it is engaged in that our factory has one batch research,techunician developing ,designing,making it,the products are
novel in design ,quality isfashionable ,various in style ,comprehensive.

 our factory depend on advanced production equipment and richu technical force,specialize in the highmiddle and
low grade .we are professional in hotel products ,gifi set ,stainless tableware and kitchuenware suchu 4 kind of
products .

 since it was established,"quality first,credit first "is our principle all long.the products with the excellent in quality
,variety complete ,the design is novel,favored deeply by customes.products sold throughout the country and exproted
the word.

 welcome domestic and international old and new customes to patroniz wholeheartedly .we will offer perfect services
to your excellency wholeheartedly with since attitude ,advanced techunology,fine equipmeng,high-quality service.

supplier: jieyang shuangsheng manufactory of metalwork

add:qiaoxi industrial zone,pandong town,jieyang city,guangdong,china

web site: http://jyshuangsheng.en.alibaba.com/

http://www.gdshuangsheng.com

e-mail:sales@gdshuangsheng.com

contacter:wenfeng lin

telefax:86-0663-8823774

cel.no:13682846144
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